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PROTOKÓŁ NR XLVII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 19 stycznia 2022 

roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 1:55 - 2:57) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła XLVII w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza 

Piotra Ćwikłę, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie, zaproszonych gości oraz 

mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 13 radnych. Nieobecni: 

radna Joanna Janicka - Lont oraz radna Ewa Zwierzchowska (zapowiedziały spóźnienie). 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 2:57 - 3:22) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń 

stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła porządek obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w 

Łobzie.  

 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Łobez na rok 

2022; 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2022-2035; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania przez Radę Miejską 

w Łobzie wniosku o uznanie za ochronne lasów Skarbu Państwa będących 

w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwa 

Łobez; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/122/2019 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie szczegółowych zasad 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

http://www.bip.lobez.pl/
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opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych zasad częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb 

w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Gminie Łobez na rok 

2022; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XL/390/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie ustalenia diet 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 

Łobez; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/148/2020 Rady 

         Miejskiej w Łobzie z dnia 27 marca 2020 r. w sprawie powołania doraźnej komisji 

         Rady Miejskiej w Łobzie do spraw diagnozy problemów w zakresie kultury 

         i promocji Gminy Łobez; 

12. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

13. Komunikaty i informacje; 

14. Informacje Przewodniczącej Rady; 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

(nagranie: 3:23 - 4:13)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest 

Protokół Nr 46 z sesji, która odbyła się 16 grudnia 2021 r. Protokół zostały wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed dzisiejszymi 

obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady poddała je pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni radna Joanna Janicka – Lont, 

radna Ewa Zwierzchowska; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji. 

 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 4:14 - 12:22)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła udzielił odpowiedzi na pytania radnych wobec o pracy 

Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Ad. 5 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2022; 

 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 12:23 – 30:00) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zgłosił wniosek formalny  

o przesunięcie kwoty 150.000,00 zł z rozdziału 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury  

z paragrafu 4300 Zakup usług pozostałych do paragrafu 2800 Dotacja celowa z budżetu dla 

pozostałych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych, z przeznaczeniem na 

dotację celową dla Łobeskiego Domu Kultury na organizację Dożynek gminnych i Letniego 

Koncertu. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Burmistrz Łobza Piotr 

Ćwikła, Dyrektor Łobeskiego Domu Kultury Dariusz Ledzion, Przewodnicząca Rady Joanna 

Sienkiewicz, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej Mariusza Wijatyka;  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska omówiła zmiany budżetu przewidziane w 

niniejszym projekcie uchwały.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z uwzględnionym 

wnioskiem formalnym pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 

rok 2022. 

 

UCHWAŁA NR XLVII/319/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022 - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2022-2035;  



4 

 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 30:01 - 31:54) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrała Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2022-2035; 

     UCHWAŁA NR XLVII/320/2022 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2022-2035; - 

stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania przez Radę Miejską 

w Łobzie wniosku o uznanie za ochronne lasów Skarbu Państwa będących w zarządzie 

Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwa Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 31:55 - 40:43) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Radna Joanna Janicka-Lont, Przewodnicząca Rady Joanna 

Sienkiewicz, Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska, Radny Zbigniew Pudełko; Radny Mariusz 

Wijatyk; 

 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zaopiniowania przez Radę Miejską 
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w Łobzie wniosku o uznanie za ochronne lasów Skarbu Państwa będących w zarządzie 

Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwa Łobez; 

     UCHWAŁA NR XLVII/321/2022 

w sprawie zaopiniowania przez Radę Miejską w Łobzie wniosku o uznanie za ochronne 

lasów Skarbu Państwa będących w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 

Państwowe Nadleśnictwa Łobez; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/122/2019 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie szczegółowych zasad 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 

jak również trybu ich pobierania; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 40:44 - 47:07) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska.  

Pytanie w dyskusji zadała radna Krystyna Bogucka, Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska. Głos w dyskusji zabrała 

radna Joanna Janicka -Lont. 

Więcej Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVII/122/2019 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie szczegółowych zasad przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania; 

     UCHWAŁA NR XLVII/322/2022 

zmieniająca uchwałę Nr XVII/122/2019 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 grudnia 

2019 r. w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych zasad częściowego lub 
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całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania; - stanowi załącznik do 

protokołu 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb 

w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Gminie Łobez na rok 2022; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 47:08 - 51:16) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

Pytanie w dyskusji zadała radna Krystyna Bogucka, Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy 

Olga Radziwanowska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb 

w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Gminie Łobez na rok 2022; 

      UCHWAŁA NR XLVII/323/2022 

w sprawie w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac 

społecznie użytecznych w Gminie Łobez na rok 2022; - stanowi ona załącznik do protokołu 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XL/390/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie ustalenia diet przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 51:17 - 53:37) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XL/390/14 Rady 
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Miejskiej w Łobzie z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie ustalenia diet przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Łobez; 

UCHWAŁA NR XLVII/324/2022 

zmieniająca uchwałę Nr XL/390/14 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 26 marca 2014 r. 

w sprawie ustalenia diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Gminy Łobez; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/148/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 27 marca 2020 r. w sprawie powołania doraźnej komisji Rady 

Miejskiej w Łobzie do spraw diagnozy problemów w zakresie kultury 

i promocji Gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 53:38 - 58:27) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zgłosił wniosek formalny,  

o uzupełnienie składu komisji. Na kandydatkę do pracy w doraźnej komisji Rady Miejskiej 

w Łobzie do spraw diagnozy problemów w zakresie kultury i promocji Gminy Łobez zgłosił 

radną Wiesławy Romejko.  

Kandydatura radnej zaakceptowana została na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. 

 

Kandydatka wyraziła zgodę. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono.   

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie zgłoszony przez radego 

Mariusza Wijatyka wniosek formalny.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania przyjęła ww. wniosek formalny. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XX/148/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 27 marca 2020 r. w sprawie powołania doraźnej komisji Rady 

Miejskiej w Łobzie do spraw diagnozy problemów w zakresie kultury 

i promocji Gminy Łobez; 
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UCHWAŁA NR XLVII/325/2022 

zmieniająca uchwałę Nr XX/148/2020 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 27 marca 2020 r. 

w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Miejskiej w Łobzie do spraw diagnozy 

problemów w zakresie kultury i promocji Gminy Łobez; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 12 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 58:28 – 1:02:15) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, odniósł się do sprzedaży terenów na 

strefie ekonomicznej.  

Interpelację złożyła Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz.  

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 12.  

 

Ad. 13 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 1:02:16 – 1:31:57) 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łobzie Katarzyna Błaszczyk 

przedstawiła informacje dotyczące funkcjonowania pieczy zastępczej na terenie Powiatu 

Łobeskiego z uwzględnieniem danych dotyczących Gminy Łobez. 

 

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski w imieniu Pana Burmistrza zaprosił radnych 26.01. br. na 

spotkanie dotyczące programu Polski Ład, programu inwestycji strategicznych. Przedstawimy 

Państwu nasze propozycje inwestycyjne w ramach drugiego i trzeciego naboru. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska 

poinformowała, że wnioski o dodatek osłonowy można składać do 31 października br. wnioski, 

które wpłyną do 31 stycznia br. będą wypłacane w dwóch transzach, złożone po 31 stycznia 

będą wypłacone w jednej transzy. Pierwsze świadczenia będą wypłacone nie wcześniej niż z  

końcem marca. 

Radna Krystyna Bogucka poformowała, że do końca stycznia br., Zarząd Dróg Wojewódzkich 

wykona remont chodnika na Szkolnej. Następnie zachęciła mieszkańców do składania 

wniosków o dotację w przedmiocie dofinansowania oczyszczalni przydomowych, 

 

Dyrektor ŁDK Dariusz Ledzion poinformował o pozytywnym rozstrzygnięciu wniosku na 

doposażenie budynku ŁDK w zewnętrzny telebim. 

 

Więcej komunikatów nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 15. 

 

Ad. 14 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 1:31:58 – 1:36:16) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o swojej działalności międzysesyjnej: 
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➢ 18.01. udział w uroczystym otwarciu Żłobka Miejskiego "Bajkowa Kraina". Następnie 

udział w spotkaniu dotyczącym drugiego i trzeciego naboru w ramach programu "Polski 

Ład",  

➢ Przewodnicząca Rady ogłosiła, że kolejna sesja Rady Miejskiej w Łobzie odbędzie się 25 

lutego br. zaś wspólne posiedzenie komisji stałych 23 lutego br.; 

 

Ad. 15 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 1:36:17 1:36:31)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła XLVII sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 10:37  

      

(Płyta CD z nagraniem XLVII sesji Rady Miejskiej w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 

 


